
Ø-Kvarteret Grundejerforening 

Til: Karsten Rasmussen 

 Britta Sørensen 

 Sanne Nielsen 

 Gunnar Nielsen 

 

Referat Bestyrelsesmøde 08. 09. 2009  

 

1. Virksomhedsbesøg hos Arkil Asfalt: 

Vores vært Allan Pedersen bød velkommen, herefter fik vi en god og øjenåbnende 

gennemgang af hvordan asfalt fremstilles, samt hvor meget det er gennemkontrolleret på 

deres laboratorium så der ikke opstår fejl. Det var et meget interessant besøg, som 

sluttede med mad og kaffe, TAK til Allan og Arkil. 

 

2. Gennemgang af sidste referat:  

Vi skal være sikrere på at kontrakt med Arrownet er opsagt, NJJ undersøger og opsiger evt. 

KR skal huske at kontakte Dalhoffsminde. Kontrakt Jerlev skal lige ses igennem af advokat, 

KR skal få dato ved Gert fra SLA på hvornår Carlos`s skelsten bliver fundet! BS tager kontakt 

vedr. handicapcykel, så de kan komme igennem chikaner. 

Referat godkendt. 

 

3. Post til / fra Foreningen: 

Medlem har sendt mail til KR om at blive ringet op, sagen drejede sig om refusion for 

forudbetalt TV pakke, KR bad medlemmet om at tage kontakt til køber og få lavet refusion. 

Indbydelse fra TDC / Dansk Kabel Net, vi skal ikke med. 

Brev fra flere medlemmer om trafikdæmpningen på Tåsingevej, KR har svaret at vi 

modtaget og at det vil blive behandlet ved første lejlighed. Tak for henvendelsen.  

”bolden” ligger hos Allan Pedersen Arkil, afventer AP`s tilbagemelding. 

Brev fra Haderslev kommune v/ Rune Forum, RF svarer på henvendelse om hegnet ned 

mod Aarøsund Landevej, HK finder det hensigtsmæssigt at beskærer, men af 

budgetmæssige grunde er det uklart hvornår, men der sigtes på at få det gjort inden 

udgangen af 2010. 

4. Regnskab: 



Ø-Kvarteret Grundejerforening 

Regning på kr. 8000,00 er betalt til SLA for beskæring af hegn omkring legeplads på Siøvej, 

ellers ingen andre bevægelser på vore konti.! Vi er godt med budgetmæssig. 

5. Opfølgning på ekstraordinær generalforsamling: 

Vi skal have kontaktet Jerlev Radio med henblik på at der skal afholdes åbent hus på 

Lunding kro d. 24 oktober, samt at både Nordit & Jerlev vil udsende spørgeskema i 

begyndelsen af oktober til vore medlemmer for at få at vide hvilke programpakke og 

Internet hastighed de har, samt ønsker i fremtiden, dvs. 01.01.2010. (NJJ)! 

6. Nyt fra området: 

SLA har klippet hundehegnet ved Eli Hansen i stykker, KR rykker SLA. 

Fortov ved Ole Christensen skal rettes op, GN foretager arbejdet. 

 

7. Næste møde er 5/10 kl. 19.00, hos formanden Thurøvej 61. 

 

8. Ingen bemærkninger. 

 

 

Niels Jørgen Jacobsen 

 

 


